
 

 Referat af skolebestyrelsesmødet 13. december kl. 18.00  
 
Mødet blev afholdt i 10. klassecenteret 
 
Tilstede: Steen-Ove, Ole, Christoffer, Jane, Mette, Lisette, Rebecca, Anders, Kåre, Mette, Michael, 
Simone  
 
PKT 26 10. klassecenteret ved afdelingsleder Claus Bagger (Claus – 1 time)  
 
Man har som elev en stamklasse, hvor man har dansk, engelsk og matematik.  
Resten er valgfag – psykologi, fodboldmatematik, idræt, træværksted, samfundsfag, verden 
omkring dig, x-matematik(kreativ matematik, højt niveau), artline, science, idræt, medie osv. 
 
PKT 27 Meddelelser (orientering)  
 
a. Formand  

intet nyt 

b. Skolelederen  

1. december startede vi op med at få eleverne fra modtageholdene ud på deres stamhold. Det 
foregår hver dag efter middag. 
Det vil sige, at de stadig har 20 lektioner på modtageholdet. 

Vi er i fuld gang med næste skoleårs planlægning. Vi skal være klar med en skoleplan 
umiddelbart efter nytår. Den skal præsenteres for lærerne senest i februar.  

Vi har haft en masse klassekonferencer, hvor vi laver status på, hvordan det går med eleverne, 
fagligt og socialt, trivselsmæssigt. 

 

c. Pæd.råd  

intet nyt 

 

d. Elevråd  

intet nyt 

 

e. Nyt fra klasserne  

intet nyt – punktet bliver slettet 

 

f. 10. klasse  

rundvisning fra Claus Bagger 



g. SFO  

Der er blevet indkøbt grille og pizzaovn til grønnegården, som blev indviet i går med stor succes. 
Der er indkøbt nyt legetøj, med fokus på dukkehuse, dukker og teselskab. Det er vældig 
populært. 
Vi har åbent i dagene op til jul, men vi har ingen børn mellem jul og nytår. 

 

h. Skole og forældre  
 
intet nyt 
 
 
PKT 28 Evaluering af dialogmødet om overgange i november 2022 (Ole - 15 minutter)  
 
Det virkede til, at politikerne var lydhøre over for de udfordringer/problematikker, man 
henvendte sig med. 
 
Opdelingen i partnerområder gjorde, at der ikke var særlig mange samlet til dialogmødet, 
da der i vores partnerområde f.eks. kun er to skoler; Haarby skole og Glamsbjergskolen. Det 
kunne give noget værdi, hvis man af og til var samlet på tværs af alle partnerområderne.  
 
 
Punkt til næste gang: Ønsker i forhold til deltagelse i dialogmøder (Ole) 
 
 
PKT 29 Høring om den nye styrelsesvedtægt (Bilag vedlagt RU - 15 minutter)  
 
Vores høringssvar har været inde ved politikerne, og nu er der blevet sendt en ny revideret 
udgave af styrelsesvedtægterne ud. 
Ændringerne blev gennemgået af Mette Runge. 
 
Ingen indvendinger til den revidere udgave. 
 
 
PKT 30 Eventuelt  
 
Intet nyt 
 
PKT 31 Eventuelt lukket  
 
Intet nyt 
 
 


